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United States of America 

 

and 
 

Turkey 

Exchange of notes constituting an agreement between the United States of America and the 
Republic of Turkey regarding the reciprocal employment of family members of 
diplomatic or administrative and technical staff serving at the embassy, consular offices 
and missions to international organizations. Ankara, 23 November 1999 

Entry into force:  3 February 2000 by notification, in accordance with the provisions of the said 
notes  

Authentic text:  English 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  United States of America, 18 June 

2013 
Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 

of the Charter of the United Nations, as amended. 
 
 
 

États-Unis d'Amérique 
 

et 
 

Turquie 

Échange de notes constituant un accord entre les États-Unis d'Amérique et la République 
turque relatif à l'emploi réciproque des membres de la famille du personnel 
diplomatique ou administratif et technique servant dans les ambassades, bureaux 
consulaires et missions auprès des organisations internationales. Ankara, 23 novembre 
1999 

Entrée en vigueur :  3 février 2000 par notification, conformément aux dispositions desdites 
notes  

Texte authentique :  anglais 
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  États-Unis 

d'Amérique, 18 juin 2013 
Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée 

générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé. 


